
 
                             

            

Foreningen for aktive hundeejere 

                        Bestyrelsesmøde mandag d. 7/5 -24 kl. 18 Mosegårdsvej 20 Vordingborg 

 

Linda havde mad med 

Afbud fra Adam 

Dagsorden: 

1. Nyt fra formanden 

Fra kredsen 

-            Der har været lidt udfordringer ift. den afdeling der blev afviklet i kredsen af eliteturneringen. Nogle 
dommere har ikke opført sig venligt over for hjælperne og der var nogle ting der burde handles på. Derudover er 
der tale om en underskudskonkurrence. Man overvejer om man forsat skal være værter for en afdeling. 

Fra landsforeningen 

-            Landsmødet: 

o   Der tales om at finde en anden lokation. 

o   Broager kom med et oplæg om frivillighed (se det nye medlemsblad) 

o   Mødet var kort og de vedtægtsændringer der blev forslået, blev vedtaget uden kommentarer 

-            NU 

o   DM blev afholdt i Roskilde og var et godt arrangement 

-            NWU 

o   Ny udvalgsformand, Bente er ny formand 

-            RU 

o   Der er kommet forslag om elektronisk startbog 

 

2. Nyt fra kassereren 

Intet ny fra kassereren, Regnskab godkendt. 

Nose work udvalget spørger om det er i orden at købe deltagergaver? Det blev godkendt. 

3. Instruktørweekend 2024 i september (14.-15. september) 

Der er kommet mange gode forslag.  

1. dag den gode belønning, 2. dag problemløsning, med Kasper begge dage 

Vi har fået værelser i Herlufmagle Hallen. 



4. 40. års jubilæum 

Egenbetaling 100 kr. pr. person med vin/øl og vand. 

Camilla og Henning jubilæumsudvalget. 

Linda bestiller mad, når vi ved hvor mange vi bliver. 

5. Lydighedskonkurrencen d. 26/5 

Der er 9 tilmeldte. Vi har fået hjælper til konkurrencen. 

6. Nose Workprøver d. 10-11/8 

Har fundet et sted at være. 

7. Klublokale 

Der er ikke rigtigt noget endnu. Camilla har skrevet til Marie på kommunen. Har ikke fået noget svar 

endnu. Da vi er frustret over ikke at have noget fast lokale. Håber på sigt måske få nogle pavilloner der er 

vores egne. 

8. Status mht. dobbermanklubben 

Dobbermanklubben har hold sammen dage, som vi har hold på træningspladsen. Forsalg til dem er de kan 

være på den anden side af kravlegården. 

9. Kan/tør vi byde ind med dage til instruktøruddannelsen? 

Vi tilbyder ikke ind med nogle dage, da vi ikke ved ang. Klubhus endnu. 

10. næste møde 

a. Hvornår?  

04-06-2024 

b. Hvem har mad med? 

Jette 

c. Punkter til næste møde 

Jubilæum 

Status lydighed- og nose work konkurrencerne. 

11. evt. 

Intet. 


